
ERKLÄRUNG

Die Harvia holzbefeuerten Saunaöfen sind als System mit den Harvia Schornsteinen (max. Länge 5 m) inkl. Dachdurchführung geprüft.

Da alle Harvia holzbeheizten Saunaöfen mit Revisionsöffnungen ausgestattet sind, ist eine **Revisionsöffnung im Schornstein nicht notwendig**.

Da alle Harvia holzbeheizten Saunaöfen komplett aus Stahl gefertigt sind, wird auch kein Kugelfang benötigt.



Bitte beachten Sie die Montageanleitungen (inkl. CE-Konformitätserklärung und Prüfbericht)

DECLARATION

Harvia wood burning sauna heaters are tested as a system with Harvia chimneys (max. length, supported by the heater, 5m) including the roof duct.

Since all Harvia wood burning sauna heaters are equipped with inspection hatches, an **inspection hatch in the chimney is not necessary**.

Since all Harvia wood burning sauna heaters are made entirely of steel, there is no need for a backstop.



Please note the Product manuals (incl. CE-Declaration and test report)

Global:
www.harvia.fi
Tel. +358 207 464 000



Central Europe:
www.sentiotec.com
Tel. +43 7672 22 900-50